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INTERPELACJA

:rea'tizujqc mandat radnego na podstawie art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku

o samorz4dzie gminnym (Dz.U. z 2O2l r. poz. 1372) przedkladam nastgpuj4c4

interpeiac;e:

Dlugotrwala pandemia wymusila zmianE formy ksztalcenia dzieci i mlodziezy w

szkolach i placowkach oSwiatovvych. Widoczne s4 tego negatywne skutki. Pogorszenie siq

kondycji psychicznej uczni6w i przeci1henie nauczycieli prowadzeniem lekcji zdalnych.

Uczniowie sat zmgczen| apatyczni" odizolowani od bezpoSrednich kontaktOw

r6wieSniczych. Skutkuje to trudnoSciami w nauce, a takhe wzrostem zachowari

ryzykowny ch, czy naduLy w aniem korzys tania z mediow spolecznoSci owych.

Na pocz4tku marca br. Minister Edukacji i Nauki Przemyslaw Czarnek

zapowiedzial. realizacjg 4 program6w, kt6re bgd4 wspieraty dzieci i mlodzie? po

dlugotrwalym okresie ksztalcenia na odlegloS6. Prograrny rnajq charakter kompleksowy i

doty czq roZnych aspekt6w rozwoj u mlode go czlowieka.

Programy MEiN tol

.rWF z AWF - Aktywny powr6t uczni6w do szkoly" - przSrwr6cenie i
podniesienie poziomu sprawnoSci fizycznej uczni6w po dlugim czasie nauki

zdalnej,

Wsparcie psychologiczno-pedagogiczne dla uczni6w i naucrycieli,

Pomoc w uzupelnieniu wiedzy - dodatkowe zajgcia wspomagaj4ce,

Dobue widzied - program pro{ilaktyki kr6tkowzrocznoSci.
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Proszg zalemo udzielenie odpowiedzi na nastgpujqce pytania:

l. Ilu uczniom, rodzicom i nauczycielom w roku szkolnym 2020 -2021 zostala

udzielona pomoc psychologaf

Jaka liczba dzieci ma zapisane w dokumentach (opinie, orzeczenia PP-P) zajeciaz

psychologiem?

Skoro Ministerstwo Edukacii i Nauki informuje o zwigkszonym zapotrzebowaniu

uczni6w na pomoc psychologicznq. to co byio ptzyczynE zmnieiszenia etatow dia

psychologow w miej skich plac6wkach oSwiatowych?

Komu i jakie ma to przynieSd korzySci finansowe podjgta decyzja o zmniejszeniu

etat6w psycholog6w?

Czy w naszym mieScie sytuacja jest zupelnie odmienna niL w pozostalych

regionach krajui

Cry znacz1co zmniejszytra sig liczba osob potrzebuj4cych pomocy

psychologi czrej?

Czy w biez4cym roku szkolnym zmniejszyla sig liczba opinii i orzeczei oraz czy

po tak dtugiej izolacji uczni6w, nie zauwa2ono w naszych plac6wkach

o Swiatowych probl em6w psycholo gicznych dzieci i mlo dzieLy ?

Czy dyrektorzy szk6l podstawowych w swoich projektach organizacyjnych

(arkusze organizacyjne), wystgpowali o etat dla psychologow i w jakim wymiarue?
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